
Protokół Nr XXVI 

 

z przebiegu obrad XXVI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 2008 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.10:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 

 

Na ustawowy stan Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych.  

Nieobecni – usprawiedliwieni radni to; radny P. Kociołek i radny A. Golewski. 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, radca 
prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, sołtysi gminy Pabianice obecni  zgodnie z załączoną 
listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXV sesji został przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu jednomyślnym. 

 

Ad. pkt. 3  

 

Wójt Gminy Pabianice H. Gajda złoŜył  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektów uchwał w sprawach:  

a) zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. polegających na przyznaniu kwoty 
24 tys. zł. na ocieplenie istniejącego budynku straŜnicy OSP w Gorzewie. 

b) zmian w załączniku Nr 12 do Uchwały Nr XVII/103/2008 Rady Gminy Pabianice 
z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na 2008 r. 
polegających na dokonaniu zmian w załączniku Nr 12 do Uchwały Nr XVII/103/2008 
Rady Gminy Pabianice z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Pabianice na 2008 r. pod nazwą „Plan nakładów na inwestycje wieloletnie” 
wprowadzając następujące zmiany: 

1.  wprowadzić nowe zadanie inwestycyjne na lata 2009 i 2010 pod nazwą ,,Nie 
tylko podręcznik i tablica - wykorzystanie nowoczesnych technologii 
informatycznych w kształceniu młodzieŜy ze szkół róŜnych szczebli" w 
kwotach: 
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- w roku 2009 -23.754,67 zł 
- w roku 2010- 5.938,67 zł 

2. Zmienić brzmienie nazwy zadania inwestycyjnego oraz planowanych kwot 
wydatków na lata 2008 i 2009 w pozycji ,,Budowa i modernizacja dróg 
"zgodnie z nazwą i kwotami zamieszczonymi w załączonym załączniku Nr 1 
do niniejszej uchwały. 

3. Dokonać zmian w planowanych kwotach wydatków na lata 2009 i 2010 
w pozycji „Budowa i modernizacja wodociągów” na zadaniu „Stacja 
wodociągowa dla rejonu Piątkowisko, Kudrowice, Petrykozy, Szynkielew” 
zgodnie z kwotami umieszczonymi w załączonym załączniku Nr 1 do 
niniejszej uchwały, oraz projektu uchwały c) w sprawie  zmian w budŜecie 
gminy Pabianice na 2008 r. polegających na przeznaczeniu kwoty 14 tys. zł. na 
zakup pługa do odśnieŜania. 

Więcej wniosków o zmianę w porządku obrad nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel poddał do głosowania wniosek Wójta 
o wprowadzenie zmian do porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy, przedkładając do 
głosowania kaŜdy ze zgłoszonych projektów uchwał odrębnie. 

Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmian w załączniku Nr 12 do Uchwały 
Nr XVII/103/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy Pabianice na 2008 r. Rada opowiedziała się w głosowaniu 13 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie  zmian w budŜecie gminy Pabianice na 
2008 r. gdzie zapisana jest kwota 14 tys. zł. na zakup pługa do odśnieŜania Rada 
opowiedziała się w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 
gdzie zapisana jest kwota  24 tys. zł. na ocieplenie istniejącego budynku straŜnicy OSP 
w Gorzewie. Rada opowiedziała się w głosowaniu 5 głosami za, przy 8 głosach przeciwnych, 
bez głosów wstrzymujących się. 

W związku z takim wynikiem głosowania projekt uchwały został odrzucony.   

Za przyjęciem porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy wraz z projektami uchwał, o których 
wprowadzenie wystąpił Wójt Gminy i które w głosowaniu poparła Rada Gminy został 
przyjęty 9 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się.  

Przyjęty porządek obrad przedkłada się w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXV sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami . 

7. PrzedłoŜenie sprawozdania z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną za 
I półrocze roku 2008. 
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8. Dyskusja nad inwestycjami do realizacji w 2009 r.  wynikających z uchwały o „Planie 
Rozwoju Lokalnego” 

9. Interpelacje radnych.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2009 r. – Uchwała 
Nr XXVI/A/2008 

b. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – Uchwała 
Nr XXVI/B/2008 

c. ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz określenia terminu 
płatności i sposobu jej poboru – Uchwała Nr XXVI/C/2008 

d. opłaty od posiadania psów na 2009 r. – Uchwała Nr XXVI/D/2008 

e. określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2009 r. – Uchwała 
Nr XXVI/E/2008 

f. zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. – Uchwała Nr XXVI/G/2008 

g. określenia warunków i trybu wspierania w tym finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego na obszarze Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXVI /G/ 2008  

h. upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia umowy partnerskiej 
w sprawie udziału Gminy Pabianice w projekcie „Nie tylko podręcznik 
i tablica” – wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych 
w kształceniu młodzieŜy ze szkół róŜnych szczebli – Uchwala 
Nr XXV/H/2008  

i. zmian w załączniku Nr 12 do Uchwały Nr XVII/103/2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Pabianice na 2008 – Uchwała Nr XXVI/I/2008 

j. zmian w budŜecie gminy na 2008 rok – Uchwała Nr XXVI/J/2008 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną M. Lubowicką i radną  J. Józefczyk. Skład 
Komisji Rada przyjęła przez aklamację.  

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska  poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna 
odbyła między sesjami jedno posiedzenie, na którym dokonała kontroli wykorzystania 
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środków z budŜetu gminy dla klubów sportowych i organizacji pozarządowych od dnia 
01.01.2008 r. do 20.10.2008 r.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja, której przewodniczy między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 
którym przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 
Pabianice,  przyjęła informację na temat przygotowania do akcji zima przede wszystkim 
w odniesieniu do dróg gminnych i powiatowych, a takŜe zapoznała się z projektami uchwał 
na najbliŜszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej K. Gąsiorek poinformował, Ŝe Komisja  
odbyła równieŜ 1 posiedzenie, na którym przyjęła informację na temat przygotowania gminy 
do zimy, dokonała analizy projektów uchwał na najbliŜszą sesję Rady Gminy i zapoznała się 
z wnioskami złoŜonymi do projektu budŜetu na rok 2009.  

 

Ad. pkt.. 6 

 

Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informację o pracy Urzędu Gminy od ostatniej sesji to jest  
od 1.10.2008 do 4.11.2008 r. Informacja stanowi pisemny zał. nr 3 do protokołu.  

Ponadto Wójt przedstawił informację dla Rady Gminy Pabianice z analizy oświadczeń 
majątkowych pracowników Urzędu Gminy Pabianice za rok 2007 dokonanej przez Urząd 
Skarbowy w Pabianicach. 

Poinformował takŜe, Ŝe spotkanie zespołu d/s utrzymania S.P. w Pawlikowicach odbędzie się 
dnia 12.11.2008 r. o godz. 11:00 w Urzędzie Gminy w Pabianicach. 

 

Ad. pkt. 7. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska przedłoŜyła sprawozdanie 
z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną za I półrocze roku 2008.  

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt.8  

 

W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk przedłoŜył propozycje do projektu budŜetu na rok 2009, 
które planuje się wprowadzić zgodnie z uchwalonym przez Radę Gminy Pabianice Planem 
Rozwoju Lokalnego.  

Są to:  

1. Inwestycja kanalizacji Bychlewa, Jadwinina i kanalizacji Piątkowiska, naleŜy dokonać 
wyboru jednej z dwóch wyŜej przedłoŜonych inwestycji.  Zdaniem Urzędu Gminy 
winna być w pierwszej kolejności realizowana inwestycja kanalizacji Bychlew – 
Jadwinin, poniewaŜ Zarząd Dróg Wojewódzkich oczekuje na realizację wykonania 
modernizacji drogi.  
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Dlatego teŜ proponuje się w roku 2009 przeznaczyć kwotę 250 tys. zł. na projekt 
i zezwolenie, aby moŜna było w roku 2010 ująć juŜ budowę. Przy tej inwestycji 
istnieje tylko jedno źródło dofinansowania. 

 

Drogi : 

1. Przebudowa drogi Petrykozy Górka Pabianicka łącznie z budową chodnika od 
skrzyŜowania w Petrykozach w kierunku do szkoły. Jest szansa pozyskania  do 50 % 
dofinansowania. W budŜecie Gminy powinna znaleźć się kwota 1 mln. 800 tys. zł. na 
tę inwestycję.  

2. Rydzyny Dolne – 700 m utwardzenie destruktem. 

3. Pawlikowice II w kierunku do lasu 400 mb – utwardzenie destruktem. 

W sprawie budowy hydroforni w Piątkowisku w-ce Wójt poinformował, Ŝe po rozmowach 
z ZWiK doszliśmy do wniosku, iŜ przesuwamy to przedsięwzięcie do roku 2010, poniewaŜ 
ZWiK będzie nam dostarczał  niedobór wody w okresie wzmoŜonego jej poboru (suszy) jeŜeli 
w ogóle zajdzie taka potrzeba - po takiej samej cenie wody jaka obowiązuje w gminie 
Pabianice. 

 

Oświetlenie uliczne: 

 

1. Realizacja oświetlenia ulicznego na odcinku od drogi krajowej w kierunku do Domu 
Dziecka w Porszewicach, po uprzednim poszerzeniu drogi poprzez wycięcie krzaków.  

Planuje się takŜe wprowadzenie do projektu budŜetu inwestycji, które nie są ujęte w Planie 
Rozwoju Lokalnego, a byłyby to inwestycje takie jak: 

1. Zlecenie opracowania projektu  budowy chodnika Piątkowisko – Kudrowice (odcinek 
drogi od szkoły w Piątkowisku  w kierunku do sklepu) - kwota 20tys. zł.  

2. Opracowanie programu tzw. energetycznego, który będzie określał zapotrzebowanie 
na energię elektryczną w gminie – na program naleŜy przeznaczyć ok. 10 tys. zł.  

3. Opracowanie projektu na utwardzenie drogi ul. Parkowej w Piątkowisku (niezbędny 
byłby on wówczas jeŜeli rząd opracowałby program na dofinansowanie dróg 
lokalnych) - kwota 30 tys. zł.  

4. Zabezpieczenie środków na docieplenie 2 ścian szkoły w Piątkowisku tj. ok 350 m2  
i pomalowanie ścian całego budynku szkoły.  

Ponadto pozostaje do rozpatrzenia trudna sprawa dotycząca podjęcia decyzji co do starego 
budynku ośrodka zdrowia w Petrykozach – na projekt modernizacji tego budynku naleŜałoby 
zabezpieczyć kwotę ok. 30 tys. zł.  

W dyskusji udział wzięli radni: 

Radny H. Kalinowski zadał pytanie, czy będzie brana pod uwagę inwestycja boiska 
sportowego w Piątkowisku ? 

Radna M. Lubowicka poinformowała, Ŝe jeŜeli chodzi o modernizację starego budynku 
ośrodka zdrowia w Petrykozach jest szansa pozyskania na ten cel środków unijnych.  

Radny Z. Stasiak poruszył problem dot. braku chodników przy drogach powiatowych na 
terenie naszej gminy szczególnie: Piątkowisko, Kudrowice, śytowice. NaleŜy w tej kwestii 
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przedłoŜyć koncepcję i ewentualnie zaproponować udział naszej gminy partycypacji środków 
finansowych w tych inwestycjach. 

Radna Z. Kasperska zapytała, czy w związku z tym, Ŝe nie został wprowadzony projekt 
uchwały dot. przyznania środków finansowych dla OSP Gorzew, moŜna będzie 
domniemywać, iŜ będą one ujęte na ten cel w projekcie budŜetu.  

Radni Z. Gąsiorek i A. Jaksa poparli sugestie radnego Z. Stasiaka w kwestii rozpoczęcia 
budowy chodników przy drogach powiatowych, jest to przedsięwzięcie niezbędne dla 
bezpieczeństwa mieszkańców.  

Ponadto radny nawiązał  do sprawy budowy obwodnicy S-14 i w związku z tym koniecznej 
przebudowy skrzyŜowania w Piątkowisku. NaleŜy spotkać się  z przedstawicielami Starostwa 
Powiatowego, które będzie wydawało pozwolenie na budowę i przedstawicielami Generalnej 
Dyrekcji Dróg, jeszcze przed zatwierdzeniem projektu, aby moŜna było zgłosić swoje uwagi 
w związku z powyŜszym. Spróbować przeforsować przebudowę skrzyŜowania w ramach 
budowy drogi S-14. 

W ce wójt E. Adamczyk odnosząc się do powyŜej zgłoszonych uwag poinformował: 

− w sprawie inwestycji boiska sportowego w Bychlewie powiedział, Ŝe planuje się ująć 
w projekcie budŜetu te inwestycję i jej rozpoczęcie po zakończeniu sezonu rozgrywek 
wiosennych. 

− w sprawie budowy chodników przy drogach powiatowych – obecnie kontynuowana 
jest przez powiat budowa części chodnika w Piątkowisku i celowym byłoby, aby 
powiat przedłuŜył budowę chodnika za ulicę Cynkową. 

Wójt Gminy H. Gajda w uzupełnieniu do powyŜszego poinformował, Ŝe wraz 
z Przewodniczącym Rady uczestniczyli w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w temacie 
załoŜeń do projektu budŜetu Starostwa Powiatowego w odniesieniu do inwestycji na terenie 
naszej gminy. Wiadomym  juŜ jest, Ŝe Starostwo Powiatowe planuje urządzenie parkingu na 
10 stanowisk przy kaplicy w śytowicach. Wójt poinformował, Ŝe wraz z Przewodniczącym 
próbowali przekonać Starostwo Powiatowe o konieczności podjęcia innych waŜnych 
inwestycji na terenie naszej gminy, między innymi takich jak: budowa odcinka drogi 
powiatowej w Janowicach ok. 500 m., drogi Petrykozy - Szynkielew.  

Na powyŜsze uzyskano informację, Ŝe Starostwo Powiatowe ma w planach „coś” zrobić 
w związku z poprawą stanu drogi w Pawlikowicach I i II.  

W-ce Wójt ponownie zabierając głos powiedział, Ŝe wszystkie przedłoŜone propozycje do 
projektu budŜetu na rok 2009 i te wynikające z Planu Rozwoju Lokalnego i pozostałe 
proponowane są podstawą dla Skarbnik Gminy do opracowania projektu budŜetu gminy na 
rok 2009, który winien zgodnie z wymaganymi przepisami być przedłoŜony do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej do dnia 15 listopada br.  

Komisje Rady będą jeszcze nad projektem budŜetu prowadziły dyskusje.  

Rada przedłoŜoną informację na temat załoŜeń do projektu budŜetu na rok 2009 przyjęła do 
akceptującej wiadomości. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Interpelacji nie zgłoszono.  
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Ad. pkt 10 

 

Komisja Uchwał i Wniosków kolejno przedkładała Radzie Gminy projekty uchwał;  

Pierwszym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 
podatku od nieruchomości na 2009 r.  

Uchwała Nr XXVI/175/2008 w powyŜszej sprawie został podjęta w głosowaniu 13 głosami 
za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi zał. nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/176/2008 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2009 została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/177/2008 w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej oraz określenia terminu płatności i sposobu jej poboru  została podjęta w głosowaniu 
13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi zał nr 7 do 
niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/178/2008 w sprawie opłaty od posiadania psów na 2009 r.  została podjęta 
w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi 
zał nr 8 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/179/2008 w sprawie określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 
2009 r. została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących i stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu.  

Po przedłoŜeniu projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. 
Skarbnik Gminy wniosła o wprowadzenie poprawki w pkt. 2 ppkt. b z § 4170 kwotę 5 tys. zł 
przenieść do § 4300 – zakup usług pozostałych tym samym w § 4300 zostanie wykazana 
kwota 10 tys. zł.  

Rada Gminy Uchwałę Nr  Uchwałę Nr XXVI/180/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy 
na 2009 r. wraz z poprawką zaproponowaną przez Skarbnik Gminy przyjęła w głosowaniu 12 
głosami za, przy 1 głosie  przeciwnym i bez głosów wstrzymujących. Uchwała wraz 
z uzasadnieniem stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/181/2008 w sprawie określenia warunków i trybu wsparcia, w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze Gminy Pabianice. 

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel zapoznał Radę Gminy z Uchwałą Nr 1/10/2008 
Gminnej Rady Sportu z dnia 28 października 2008 r. w sprawie  zaopiniowania projektu 
uchwały Rady Gminy Pabianice w powyŜszej sprawie. (opinia pozytywna) Uchwała stanowi 
zał. nr 11 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/181/2008 w sprawie określenia warunków i trybu wsparcia, w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze Gminy Pabianice została podjęta 
w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi 
wraz z uzasadnieniem zał. nr 12 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/182/2008 w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia 
umowy partnerskiej w sprawie udziału Gminy Pabianice w projekcie „Nie tylko podręcznik 
i tablica” – wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w kształceniu 
młodzieŜy ze szkół róŜnych szczebli została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
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przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi wraz z uzasadnieniem zał. nr 13 do 
niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXVI/183/2008 w sprawie zmian w załączniku Nr 12 do Uchwały 
Nr XVII/103/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy Pabianice na 2008 r. została podjęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXVI/184/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 r.  została podjęta 
w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących i stanowi 
zał. nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 11.  

 

Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone pisemnie.  

 

Ad. pkt. 12.  

 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych Przewodniczący Rady zapoznał Radę Gminy 
z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi Nr I/121/2008 
z dnia 3 października 2008 r. w sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu wykonania 
budŜetu Gminy Pabianice za I półrocze 2008 r. – Uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

PrzedłoŜył takŜe zaproszenie Prezydenta Miasta Pabianic do uczestnictwa w dniu 11 listopada 
2008 r. w uroczystości związanej z  obchodami odzyskania niepodległości .  

Rada Gminy postanowiła oddelegować poczet sztandarowy z udziałem radnych: Z. Stasiaka, 
M. Muszczaka, A. Jaksy do uczestnictwa w powyŜszych uroczystościach oraz dokonać 
wpłaty na konto SP. ZOZ w Pabianicach. 

Przewodniczący odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pabianicach informujące 
o przeprowadzonej przez Urząd Skarbowy analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady 
Gminy Pabianice i wynikach tej analizy – pismo w załączeniu do protokołu zał. nr 17, a takŜe 
pismo Wojewody Łódzkiego w takim samym temacie, a dot. analizy oświadczenia 
majątkowego Przewodniczącego Rady Gminy – pismo w załączeniu do protokołu nr 18.  

Radna H. Jaros zwróciła się z wnioskiem o naprawę pobocza drogi (zakrętu) 
w Pawlikowicach I   

Radna Z. Kasperska postawiła wniosek, aby w projekcie budŜetu na rok 2009 w dz. 754 
roz. 75412 zabezpieczyć kwotę 50 tys. zł z przeznaczeniem na OSP Gorzew. 

 

Ad. pkt. 13  

 

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 
na XXVI sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek zgłoszony do Komisji Uchwał 
i Wniosków przez radną Z. Kasperską, aby w projekcie budŜetu na rok 2009 w dz. 754 
roz. 75412 zabezpieczyć kwotę 50 tys. zł z przeznaczeniem na OSP Gorzew. 
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Za wnioskiem opowiedziało się 4 radnych, przeciw było 3 radnych, 5 radnych wstrzymało się 
od głosu. Wniosek został przyjęty. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.pkt.14. 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI sesji Rady Gminy Pabianice.  

 

 

      Obradom sesji przewodniczył: 

         Przewodniczący Rady Gminy Pabianice 

               Roman Figiel  

 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  

 

 

 

 

 

 

 

 


